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Abstract (en)
A dartboard consists of a skeleton having spokes and tyres (2) limiting between them a plurality of zones, in each of which a spring-loaded segment
(4) is guided axially displaceably. A contact plate (9) having contacts serves for indicating hits for each segment (4). To simplify and improve a
dartboard of this type, the segments possess rearwardly pointing tenons (33), on each of which is arranged an elastic contact cap (34') triggering the
hit contact. The contact cap (34') has a plurality of spherical elevations (51) arranged in a triangle and resting on the contact plate (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Wurfpfeil-Scheibe besteht aus einem Gerüst mit Speichen und Reifen (2) die zwischen sich eine Vielzahl von Feldern begrenzt, in denen
jeweils ein federbelastetes Segment (4) axialverschieblich geführt ist. Eine Kontaktplatte (9) mit Kontakten dienst zur Anzeige von Treffern für jedes
Segment (4). Um eine derartige Wurfpfeil-Scheibe zu vereinfachen und zu verbessern, besitzen die Segmente nach hinten weisende Zapfen (33), an
denen jeweils eine elastische, den Trefferkontakt auslösende Kontaktkappe (34') angeordnet ist. Die Kontaktkappe (34') weist mehrere, im Dreieck
angeordnete, kugelförmige, auf der Kontaktplatte (9) aufliegende Erhebungen (51) auf. <IMAGE>
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